



4. Terms and Conditions	4. الشروط والأحكام
<p>I/We acknowledge that the information provided on the Smartbusiness Maintenance Application Form is correct.</p> <p>I/We shall be bound by all actions taken by the administrators – whether under single or dual administration – in respect of the services offered on smartBUSINESS.</p> <p>The appointment of the administrators – whether under single or dual administration – shall remain in full force and effect until Emirates Islamic receives any written notice of revocation signed by the authorized signatory/ies.</p> <p>I/We confirm and agree to the smartBUSINESS Terms &amp; Conditions relating to the access and use of smartBUSINESS products, services and facilities.</p>	<p>أقر/ نقر بأن جميع المعلومات المقدمة مني/ منا في نموذج طلب تحديث البيانات الخاصة بخدمة سمارت بيزنس صحيحة.</p> <p>ألتزم/ نلتزم بتنفيذ جميع الإجراءات التي يتخذها المدراء – سواء في ظل الإدارة الفردية أو المزدوجة – فيما يتعلق بخدمات سمارت بيزنس.</p> <p>يبقى تعيين المدراء – سواء تحت إدارة فردية أو مزدوجة – ساريا وناظرا بالكامل حتى يستلم الإمارات الإسلامية أي إشعار خطي بالإلغاء يكون موقعا من قبل المفوض/ المفوضون بالتوقيع.</p> <p>أؤكد/ نؤكد ونوافق على شروط وأحكام سمارت بيزنس والمتعلقة بالوصول إلى واستخدام منتجات وخدمات وتسهيلات سمارت بيزنس.</p>
<p>_____</p> <p>Authorised Signatory/ies</p>	<p>_____</p> <p>المفوض/المفوضون بالتوقيع</p>

FOR BANK USE ONLY			
Bank Authorised Signatory/Relationship Manager	Details	Back Office Checklist	Details
Signature/s Verified	Signature	Processor Input:	Signature
Signature Code		Approved by:	Signature
Name of the Signature Verifying Bank Official			